
Fra: Ståle Rossgård <stale.rossgard@gmail.com> 
Sendt: 6. mai 2014 20:12 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Høyringsuttale fiberbreiband utbygging 
 

 

Viser til anmodning på Radøy kommune si heimeside om innspel i samband med vidare 

utbygging av fiberbreiband i Radøy. 

 

Eg har hatt ein god dialog med Jon Askeland og Harald Stanghelle med omsyn til breidband på 

Renen (Ystebørenen), og for ordens skuld vil eg med dette melde denne dialogen som innspel til 

høyringsuttalen. 

 

mvh Ståle Rossgård 

 

 


